
 

 

Skolebestyrelsesmøde – Sønderskov-Skolen 

 

Dato: 25-04-2023 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær, Fikret Abadzija, 

Anne Kastrup Pind, Laila Abdu Al Qader, Claus Bo Højgaard, Jane Dollerup 

Rasmussen, Christian Vejen Eriksen, Susan Kamstrup, Andreas Johansson (8X), 

Lucas Clausen  8XC), Ulla Lassen og  

Fraværende: Birgit Dyngby 

Sted: Lokale 21 

Referent: LA 

 

1) Bordet rundt. Nyt fra elevråd, medarbejdere og ledelse 

 

 

Referat: Fagfordelingen er i gang, en spændende periode, da lærerne hvert år ikke helt ved hvad de 

skal næste år.  

 

Skolen er startet op på virksomhedssamarbejde faciliteret af KATA-fonden. Alle årgange 

er blevet matchet med en virksomhed. 

 

I næste skoleår implementeres 60-minutters-lektioner på Sønderskov-Skolen. 

Fagfordelingen er i fuld gang, og er i sin afslutningsfase. Der opleves stor fleksibilitet hos 

personalet.  

 

Gallafesten for 9. årgang har været en stor succes, og det samme er tilfældet med 

skolefesten for indskoling og mellemtrin. Der italesættes mulighed for et arrangement for 

7. og 8. årgang, men dette har eleverne ved tidligere lejligheder ikke vist interesse for.  

 

Ledelsen arbejder med fagfordeling og eksamensforberedelse. 

 

Elevrådet arbejder med udmøntningen af visionerne fra elevmillionen.  

 

Sagen om rutchebanen fra forrige skoleår trækker fortsat ud. 

 

2) Status omkring økonomi, høringssvar mv 

 

Referat:  

Høringssvar har ikke medført ændringer, og skolen er underlagt et nyt sparekrav på 1% af 

budgettet. Dette opleves som et stort beløb, og der arbejdes med løsninger for dette. Der 



kan komme et cash-flow problem i en overgangsperiode, men Ulla vil undersøge 

løsningsmuligheder for dette.  

 

Forskellige tiltag i forhold til rekruttering af elever diskuteres, fx besøgsdage og støtte til 

nye forældre. Skolebestyrelsen kan evt. deltage i arrangementer, fx åben legeplads, 

efterårsmøder i børnehaver og lignende. Datoer til dette efterspørges. Dette tages op i 

august. Der opleves generel elevfremgang. 

 

Branding i denne sammenhæng skal sættes i system.  

 

3) Principper og retningslinjer (se bilag) - forsat gennemgang 

Vi skal i gang med anti-mobbe strategien 

 

 

 

Referat:  

Anti-mobbe-strategi, princip i forhold til bad efter idræt samt mobilpolitik er drøftet 

 

Der vil blive indkaldt til møde med alle idrætslærere, og drøftet princippet angående bad 

efter idræt. Dette behandles på næste møde 30/5.  

 

Der er generel tilfredshed med mobilpolitikken, men det opleves problematisk at eleverne 

i udskolingen er kreative i deres forsøg på at undgå at aflevere deres mobiltelefoner. 

 

 

Der fortsættes på næste møde med princippet for det gode skole-hjem samarbejde. 

 

4) Fondsforlag -  status v. Jeppe 

 

Referat:  

Der er kommet 4 forslag indtil videre: 

• Etablering af ovenlys og bedre udnyttelse af Tvillingetrappen 

• Folie til døre 

• Akustik på 4. årgang 

• Instrumenter til musiklokalet 

 

 

5) Nye prøveformer - forsøg næste år v. Christian 

 

Referat:  

Skolens deltagelse i forsøget med de nye mere praktiske prøveformer fremlægges af 

Christian, og skolebestyrelsen bakker op om deltagelse i forsøget. 

 

6) Deltagelse i skolens kommende fællessang v. Ulla 

 

Referat:  

Der italesættes at skolebestyrelsen og andre forældre er velkomne til at deltage i skolens 

næste fællessang d. 30/5 kl. 8.10-8.30.  



 

7) Sundhedspolitikken – opfølgning fra sidste møde (se bilag) 

 

Referat: Udsat til næste møde 

 

8) Eventuelt 

  

Referat: Skolen er tilmeldt cykelkampagnen 1/5-12/5. Skolebestyrelsen melder ind, hvornår man 

kan deltage i stempling af elevernes cykelkort. 

 

Næste møde er d. 30/5, hvor der skal arbejdes med: 

• Principper 

• Sundhedspolitik 

• Forældrearbejdsdag eller andet for forældre 

• Dagsorden til FRO-møde 

 


